
Zápis  
         z jednání kolegia děkana konaného dne 11. 12. 2006 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana 

Oulehlová, MgA. Lucie Abou, Bc. Sylva Tománková 
Host: MgA. David Drozd 
Omluveni: prof. Petr Oslzlý 
 
 
I.    Chod fakulty: 

 Kolegium rektora se uskuteční dne 18. 12. 2006. 

 Kolegium děkana projednalo režim fakulty během vánočních prázdnin. Škola bude od 22. 12. 2006 od 
22,00 hod. uzavřena až do 2. 1. 2007. Správa budov zajistí v tomto období průběžnou kontrolu budovy. 

 

II. Studijní záležitosti: 
 Student II. MH D. Beneš zažádal o přerušení studia na 1 rok. L. Kolář souhlasí s nastoupením do jeho 

ročníku, kolegium děkana tudíž jeho žádosti vyhovělo. 

 Kolegium děkana se vyjádřilo k dotazu uchazečky o studium na DIFA. A to, že lze dodatečně poštou 
zaslat přihlášku, která byla v řádném termínu do 30. 11. 2006 zaslána elektronicky.  

 Student DV I. Klvaňa zažádal o prodloužení termínu odevzdání zadání bakalářské diplomové práce 
z důvodu pobytu v zahraničí. Kolegium žádost schválilo. 

 Uchazeč o studium na DIFA F. Chlud zažádal děkana DIFA o pozdější termín podání přihlášky. Děkan 
žádost zamítl. Uchazeč obdrží od děkana písemné vyrozumění. 

 Kolegium děkana projednalo otázku žádostí studentů o úlevy či prominutí placení školného. Kolegium 
navrhuje, aby se k žádostem vždy vyjádřil příslušný vedoucí ateliéru studenta. 

 

III. Zahraniční záležitosti: 
 Bc. Tománková informovala o průběhu zájezdu studentů 4. ročníku ČH pod vedením PhDr. Smilkové do 

Moskvy. Představení „Hra na Leara....“ mělo velký úspěch. 

 Kolegium děkana projednalo možnost výjezdu studentů DIFA na 3 denní workshop v rámci festivalu 
v Hannoveru. DIFA má o účast zájem, ale očekává oficiální pozvání a podrobné informace a podmínky 
účasti. 

 Bc. Tománková prezentovala možnost účasti na workshopu ELIA o výuce umění, který se koná 12. – 14. 
7. 2007. Kolegium děkana projedná účast DIFA podle rozpočtu příštího roku. 

 

IV. Projekty a granty: 
 MgA. Drozd informoval kolegium děkana, že ani jedna z podaných grantových žádostí na GA ČR (1 

standardní a 3 postdoktorské granty) nebude financována. MgA. Drozd zažádal GA ČR  o zaslání posudků. 
Děkan DIFA informoval, že DIFA bude mít možnost nominovat 2 členy  do Oborové komise GA ČR.  
Členství již přislíbil prof. Oslzlý. Dalšího kandidáta DIFA hledá. Děkan za tímto účelem oslovil vedoucí 
ateliérů na zasedání rozšířeného kolegia děkana.  

 

IV. Různé: 
 Kolegium děkana projednalo Memorandum spolupráce navržené CME Media Services s.r.o. (TV Nova).  

Otázku spolupráce projedná děkan s rektorátem JAMU. 

 MgA. Abou informovala o průběhu příprav Katalogu absolventů 2006/2007. 

 
zapsala: L. Abou  
 


